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Birim Kalite Kurulumuz 18/01/2021 tarihinde toplanarak birim kalite sureci kapsamıyla ilgili şu ana kadar 

yapılan çalışmalarla ilgili olarak değerlendirmelerde bulunulmuş ve şu kanaate varılmıştır; değerlendirmenin 

büyük bölümü 2019 yılı mezunlarımızdan oluşan öğrencilerimizin okulumuzdan olan memnuniyet ve 

beklentilerinin incelenmesi amacıyla oluşturulmuştur. Bu kapsamda Mezun dönü: formu. 44 mezun öğrencimize 

e-posta aracılığıyla iletilmiş ve 18 öğrenciden geri dönüş sağlanmıştır. İlgili örneklem, okulumuz tarafından 2020 

yılında yapılan anket çalışmalarına katılan ve çalıştığını beyan eden öğrencilerimizden meydana gelmektedir. 

Ankete katılan öğrencilerin, 4'ü posta hizmetleri. 2'si maliye, 2'si büro yönetimi ve sekreterlik, 4'ü kültürel miras 

ve turizm. 3'ü bankacılık ve sigortacılık, 1'i, muhasebe, 1'i, bilgisayar programcılığı ve 1 tanesi işletme yönetimi 

programlarından mezun öğrencilerden oluşmaktadır. Elde edilen sonuçlara göre 4 mezunun kendi alanında, 

diğerlerinin ise farklı sektörde çalıştıkları ortaya çıkmıştır. Bu bilgiler doğrultusunda, mezun olan öğrencilerin 

yaklaşık %22'sinin alanında çalıştığı söylenebilir Ortaya çıkan bu sonucun gerekçesi olarak 2020 yılında tüm 

dünyayı etkileyen ve dolayısıyla ülkemizde de etkileri görülen pandemi nedeniyle 15 imkanlarının araması 

gösterilebilir. Ankete verilen yanıtlar incelendiğinde, mezun 18 öğrencinin 13'ünün (%72.22) 2019 yılı mezunu 

olduğu görülmektedir. Dolayısıyla öğrencilerin çoğunluğunun yakın tarihte mezun olmaları hem birimi hem de 

bölümüyle ilgili daha etkili ve gerçekçi değerlendirmelerde bulunabileceğinin bir göstergesi söylenebilir. Bu 

nedenle de elde edilen sonuçlar birim kalite değerlendirmesine katkı sunacağı ifade edilebilir. Ankete katılan 

öğrenciler uygulamaya dönük derslerin artırılmasını ve iş başında ihtiyaç duyacağı derslerine ağırlık verilmesini 

istediklerini belirtmişlerdir. Buna göre, uygulamaya yönelik olan derslerin sadece teknik programlarda değil, 

sosyal programlarda da artırılmasının bölümün geleceğine katkı sağlayacağı düşünülebilir Birim kalite komisyonu 

olarak, dinamik bir çevrede yer alan kurumlar olun üniversitelerin de bu değişimin ışığında güncel öğretim planları 

oluşturulabilir veya sektör gezileri gibi uygulamalar arttırılabilir. Anket formunda yer alan "Genel olarak Burdur 

Mehmet Akif Ersoy üniversitesinden ne derece memnunsunuz" sorusuna verilen yanıtların ortalaması (4.11) 

olarak hesaplanmıştır. Katılımcıların" mezun olduğunuz bölümden memnuniyet dereceniz nedir?" sorusuna 

verdikleri yanıtların ortalaması X = (4,67)' dir Ayrıca öğrencilerin "Mezun olduğunuz birimden (fakülte 

yüksekokul/meslek yüksekokulu) memnuniyet dereceniz nedir cevap ortalamaları ise (4,06) olduğu sonucuna 

ulaşılmıştır. Bu sonuçlar çerçevesinde 18 öğrenci mezun oldukları üniversite, bölüm ve mezun oldukları birimden 

Ağlasun Meslek Yüksekokulu memnuniyet düzeylerinin iyi olduğu değerlendirilmesi yapılabilir.  Mezun olunan 

bölümle ilgili değerlendirme verileri incelendiğinde öğrenciler memnuniyetlerini arttıran unsurun en fazla 

bölümdeki aldıkları eğitimler ve eğiticiler olduğu yanıtını vermiştir. Bu sonuca göre, bölüm memnuniyetlerinde 

alanında yetkin akademik kadronun önemi artmaktadır. Dolaysıyla birimdeki ve bölümdeki akademik personelin 

gerek ders gerekse de danışmalık rehberliğinde etkin olduğu söylenebilir. Bunun yanı sıra mezunların birim 

bazında somut önerileri değerlendirildiğinde, birinin bulunduğu çevrenin iyileştirilmesi konusuna dikkat çektikleri 

görülmektedir. 

  Özetle, birim kalite değerlendirmesi için mezunlardan elde edilen sonuçlara göre üniversitemiz 

bünyesinde yer alan Ağlasun Meslek Yüksekokulu'nun genel anlamda memnuniyet düzeyinin yüksek olduğu ifade 

edilebilir. Ancak kalite konusu sürekli iyileştirme ve geliştirmeyle ilgilidir. Bu nedenle mirim kalite komisyonu 

olarak mezunlarla belirli dönemlerde yapılacak görüşmeler ve mezun takip sistemi sayesinde birim bazında 

kaliteyi geliştirmeye yönelik çalışmalar yapılmaya devam edilmelidir. Buna ek olarak her bölünün kendi içerisinde 

yapacağı dönemsel kalite toplantılarında bölüme ilişkin öğrenci görüşleri alınarak geliştirilmesi ya da 

iyileştirilmesi gereken yönler tespit edilebilir ve çalışmalar yapılabilir. 
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